
Dagtilbudsområde Støvring nord 
Kronhjorten, rådyret, Bavnebakken, Skovhuset, dagplejen 

Vi udvikler børn … 
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Referat fra forældrebestyrelsesmøde for dagtilbudsområde 
Støvring Nord  
 

Dato: 5. december 2023 Tidspunkt: Kl. 19.00 – 21.00 

Sted: Børnehaven Bavnebakken, Bavnebakken 99, 9530 Støvring 

Forplejning: Bettina Sørensen 

Referent: Kenny  

Deltagere  Institution Mailadresse Deltagelse 
Nina Lidegaard Næstformand Kronhjorten ninalidegaard@gmail.com;  Til stede 

Line Østergaard  11. mandat lineoestergaard85@hotmail.com;  Afbud 

Peter Færgemann  Rådyret peterfaergemann@me.com; Til stede 

Brigitta Jensen  Bavnebakken bciocarlan@gmail.com;  Afbud 

Christina Tøttrup  Bavnebakken maggie3986@hotmail.com; Til stede 

Kristinna Kragelund  Skovhuset kristinnak@iaspbl.aau.dk;  Til stede 

Julie Larsen  Skovhuset julie@overgaardlarsen.dk; Til stede 

Lærke Olesen Formand Dagplejen laerke_olesen@hotmail.com; Til stede 

Trine Winde Personalerepr. Dagplejen trin268k@rkom.dk;  Til stede 

Mette Sølvtoft Personalerepr. Rådyret tmst@rebild.dk; Til stede 

Bettina Sørensen Lederrepr. Bavnebakken ibsmo@rebild.dk; Til stede 

Kenny Kjæhr Dagtilbudsleder Støvring Nord ikbkj@rebild.dk;  Til stede 
 

 

DAGSORDEN 
 

1. Info Velkommen ved Lærke og Bettina 

a. Tavshedserklæring: Line, Christina Tøttrup og Julie  

Så kom de sidste tavshedserklæringer i hus 😊  

b. Lærke sætter forventet tid på punkterne og ”info, beslutning, drøftelse” 

forventningsafstemmes. 

2. Info om Bavnebakken v/Bettina 

Bettina bød velkommen. Bavnebakken er den eneste børnehave der ikke er integrereret i 

dagtilbudsområde Støvring Nord. Der arbejdes med Echers. Der arbejdes meget struktureret. 

Eneste børnehave uden madordning. Normeret til 65 børn, 3 stuer. Det er politisk bestemt at der 

skal være vuggestue på et tidspunkt i Bavnebakken. 

 

3. Beslutning: Godkendelse af referat fra forrige møde - Godkendt 

4. Drøftelse: Status på sammenlægning af dagtilbudsområder 

• Fokus på Dagtilbudsområde Støvring Nords overførte overskud ved sammenlægning med 

andre områder 

Vores dagtilbudsområde har generet et forholdsvist stort overskud over de seneste år. 

Denne opsparing har været øremærket til forskellige tiltag, bl.a. bålhus og madpakkehus i 

Skovhuset, udskiftning af udslidte udendørs materialer, f.eks. mooncar og cykler, 

opgradering af utidssvarende møbler i husene. 
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På grund af Rebild Kommunes udfordringer med budgettet i 2023, blev der før 

sommerferien 2023 indført indkøbsstop af ikke nødvendige projekter, hvorfor vi satte 

vores bestillinger og planer i bero i forventning om, at vi kunne sætte de planlagte 

investeringer i spil i foråret 2024. 

Det er nødvendigt, at vi gør opmærksom på dette i vores høringssvar til 

tildelingsmodellen, så vi ikke kommer til at finansiere underskuddet i andre 

dagtilbudsområder. 

• Opstart af samarbejde med bestyrelsen i Suldrup og ØH mhp. beslutning af hvordan 

strukturen skal være i bestyrelsen i perioden 01.08.24 – 01.08.25 (hvor Frisættelsen  på 

dagtilbudsområdet i Rebild Kommune formodes at stoppe, hvorefter der muligvis kan 

komme en struktur gældende for Rebild Kommunes dagtilbud) 

Der er valg til bestyrelserne i april/maj 2024, hvor der helst skal være besluttet, hvad man 

vælger og vælges ind til 

I forbindelse med sammenlægningen af dagtilbudsområderne Støvring Nord, Øster 

Hornum og Suldrup, skal der findes ud af, hvordan der fastholdes et godt og konstruktivt 

samarbejde med forældrene, så brugernes stemmer af dagtilbuddene bliver hørt og taget 

alvorligt. 

Derfor er det nødvendigt, at der primo 2024 indledes et samarbejde mellem de 3 

dagtilbudsområder. 

Bestyrelsen i Støvring Nord indbyder de øvrige dagtilbudsområder til indledende 

drøftelser i uge 6, hvor formand og næstformand for de 3 bestyrelser kan mødes. 

 
5. Info og drøftelse : Nyt fra formanden 

• Opfølgning på takkebrev til BFU – Status på takkebrev kommer i januar 

• Status på høring på ændring af skoledistrikterne i Støvring. – Byrådet valgte at sende 

indstillingen tilbage til BFU, med spørgsmål omkring bl.a. hvordan søskendegaranti skal 

håndteres samt ønsket om en mere langsigtet plan ift. hvordan skoledistrikterne kommer 

til at se ud, når der etableres en ny skole i Støvring. 

• Underskriftsindsamling fra forældrene i Bavnebakken, note 3 

Bestyrelsen har modtaget en underskiftsindsamling som de har bedt Kenny videresende 

til forvaltningen der formidler den videre til BFU 

6. Info: Punkter fra bestyrelsen: 

Forældrehenvendelse: 

• Forældre i Bavnebakken, der er den eneste institution i vores dagtilbudsområde der selv 

har madpakker med, har bedt bestyrelsen genbesøge kostpolitikken, fordi de stiller sig 

undrende overfor at der f.eks. ikke må medtages drikkeyoghurt. 
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Punktet tages op på næste bestyrelsesmøde 

 

7. Drøftelse og beslutning: Ny tildelingsmodel 

Der er høringsperiode fra 7. december til midt i januar  

Bestyrelsen er inviteret til orienteringsmøde med forvaltningen den 7. december kl. 17.00 i 

Byrådssalen på Støvring Rådhus – hvem deltager 

Hvordan og hvem laver vi høringssvar 

Lærke og Nina deltager fra bestyrelsen, derudover kommer der muligvis flere fra vores bestyrelse, 

Kenny videresender indbydelsen til hele bestyrelsen. 

Der bliver lavet et udkast til høringssvar som bliver delt på FB, hvor der bliver mulighed for at 

komme med rettelser og tilføjelser 

8. Drøftelse: Evaluering af modellen med forældremøder- 

I år har vi kørt med et større aften forældremøde i april, hvor der både var info og drøftelse i 

plenum og på stuerne. I oktober et fyraftensmøde kun med møde på stuerne. 

På begge møder var det muligt at tilgå online, dog kunne man online ikke indgå i drøftelserne 

men udelukkende være med ”på en lytter” 

Bestyrelsens reflektioner: Fungerer rigtig godt, dejligt at man kan være med på en ”lytter”. Lyden 

kan være dårlig, ide at indkøbe ”skilpadder” så lyden kan optimeres. Godt at have modtaget 

minikontrakterne inden mødet. 

Vi har ligeledes spurgt til dette i aktivitetsudvalgene der også er positive ift. modellen 

9. Info og drøftelse: Kenny orienterer 

• Status på vuggestue i Skovhuset og Bavnebakken 

Vuggestuen i Skovhuset åbner i Kronhjorten pr. 01.03.24 og bliver flyttet i Skovhuset 

01.04.24. 

Vi kender ikke åbningstidspunktet for åbning af vuggestue i Bavnebakken på nuværende 

tidspunkt 

• Frivillig arbejdskraft, er vi interesseret i dette, hvordan organiserer vi det. Vi kan evt. tage 

det op i bestyrelsen 

Bestyrelsen er positive ift. dette, men vi skal sikre os, at det ikke får betydning på 

normeringen. Det enkelte institution skal også tage stilling til om det passer til den 

aktuelle børnegruppe 

•  

 

10. Evt.  

•   
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Punkter til næste møde: 

• Madpolitik – hvad må en madpakke indeholde (Bavnebakken) 

• Tavshedserklæring fra Line 

Kommende møder: 

• 24.01.24 Rådyret 

• 18.03.24 Kronhjorten 
 
 
 

NOTE 1 
 

NOTE 2 
 

NOTE 3 se link 
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NOTE 4 


